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Protokół Nr BRM.0002.9.2022 

56. sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 27 września 2022 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
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zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w 

szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania przedszkolnego 
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Do punktu 8 – Analiza inwestycji – „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole 

Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku” – referat Komisji Planowania, 

Budżetu i Gospodarki............................................................................................................ 18 

Do punktu 9 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. ........................................................... 18 

Do punktu 9 – Zamknięcie obrad sesji. ................................................................................. 22 

 

Sesję rozpoczęto w dniu 27 września 2022 r. o godz. 13:00. 

Zakończono o godz. 16:10 tego samego dnia. 

Sesji przewodniczyła:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Olecku – Alicja Stefanowska. 

Protokołowała: 

Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM – Małgorzata Adameit. 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej. Witała radnych 

uczestniczących w sesji, Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię 

Wieloch, sołtysów, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję i obecnych na sali. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a 

nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 

wiadomości poprzez umieszczenie na gminnej stronie internetowej oraz wywieszenie jej 

przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi wystarczające kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Jeden radny przybył na sesję podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 
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Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Bogusław Marek Borawski 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Józef Krajewski 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski  

16. Marian Prusko 

17. Wojciech Rejterada 

18. Marcin Roszko 

19. Alicja Stefanowska 

20. Grzegorz Wróblewski 

21. Wioletta Dorota Żukowska 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

1) Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2) Uwagi i wnioski sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli, radnych Oleckiej Rady 

Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, 

dotyczące projektów uchwał. 

3) „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

4) Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach 
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przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, 

b) uchylającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia regulaminu organizacyjnego 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olecku, 

c) wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. w Olecku, 

d) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok, 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2035, 

f) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

5) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji. 

6) Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami. 

7) Podsumowanie sezonu letniego – referat Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony 

Zdrowia i Bezpieczeństwa oraz Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji. 

8) Analiza inwestycji - „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej 

Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku” – referat Komisji Planowania, Budżetu i 

Gospodarki. 

9) Oświadczenia, wystąpienia i wnioski radnych. 

10) Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji.  

Wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Uwagi i wnioski sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych 

osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 



 
5 

 

 

zapytała, czy ktoś z przedstawicieli jednostek pomocniczych chciałby zabrać głos na temat 

projektów uchwał będących przedmiotem dzisiejszych obrad. 

Uwag i wniosków nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

udzieliła głosu mieszkańcom. 

Członek Zarządu Stowarzyszenia Cztery Łapy Olecko - Adopcje Psów i Kotów w Olecku – Ewa 

Ciechanowska 

poinformowała, iż stowarzyszenie działa na terenie gminy od kilku lat. Zadaniem własnym 

gminy jest przeciwdziałanie bezdomności zwierząt, a stowarzyszenie wspiera gminę w tych 

działaniach. Jednym z celów statutowych są interwencje tam, gdzie zwierzęciu dzieje się 

krzywda. Z przykrością stwierdziła, że większość interwencji odbywa się na terenach 

wiejskich, stąd ich obecność na sesji, w celu nawiązania kontaktu z sołtysami i organizacji 

spotkań informacyjnych w świetlicach wiejskich.  

Mieszkanka Olecka – K. K. 

zabrała głos w następujących sprawach: 

➢ poinformowała, iż w ostatnim czasie uczestniczyła w spotkaniu z mieszkańcami ul. 

Mickiewicza. Poddała pod rozwagę, by ktoś z nich złożył wniosek do budżetu 

obywatelskiego odnośnie zalewania ulicy wodami opadowymi; 

➢ zapytała, na co zostały przeznaczone oszczędności powstałe po wyłączaniu w nocy 

latarni ulicznych; 

➢ w pobliżu Osiedla Siejnik została postawiona wieża (maszt) na terenie skupu złomu. 

Gmina nic o tym nie wiedziała, natomiast w starostwie otrzymała informację, iż 

wojewoda w odpowiedzi wskazał, że mieszkańcy nie są stroną postępowania. 

Natomiast inne postępowania, związane z usytuowaniem masztów w  Lesku i w 

Lenartach wojewoda wstrzymał. 

Sołtys Sołectwa Ślepie – Helena Garbowicz 
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oznajmiła, iż z gminy wpłynęło pismo, aby z funduszu sołeckiego dołożyć środki na 

wykonanie wykaszania krzewów. Chciała wiedzieć, czy to konieczne. Sołectwo płaci 6 tys. zł 

za jeden sezon koszenia i gmina nie dokłada ani złotówki. 

Członek Oleckiej Rady Seniorów – Elżbieta Mazurek 

zabrała głos w następujących sprawach: 

➢ poddała pod rozwagę zbadanie jakości wody w Olecku, gdyż czajniki są ciągle 

zakamienione; 

➢ podziękowała za organizację niedzielnej imprezy i wskazała, iż było zbyt mało 

plakatów w mieście i dużo osób o niej nie wiedziało. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonych spraw. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

odniosła się do wypowiedzi w kwestii budowy masztu telefonii komórkowej. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

kontynuował odpowiedzi na zgłoszone sprawy. 

Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – Paweł 

Konarzewski 

udzielił odpowiedzi w kwestii jakości wody.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

krótko odniósł się do sprawy małej ilości plakatów. 

Na tym punkt zakończono.  
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Do punktu 4 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych 

w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Olecko  

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Oświaty (…).  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, iż komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 

innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w 

szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Olecko. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21. 
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Przeciw: 0. 

Wstrzymało się: 0. 

Brak głosu: 0. 

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Bogusław Marek Borawski, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 

Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych, przedszkolu, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 

Uchwała nr BRM.0007.71.2022 

w załączeniu 

b) uchylającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia regulaminu organizacyjnego 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olecku    

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Polityki Prorodzinnej (…).  

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz  

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały uchylającej uchwałę w 

sprawie zatwierdzenia regulaminu organizacyjnego Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olecku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• uchylenia uchwały w sprawie zatwierdzenia regulaminu organizacyjnego Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Olecku. 

Wyniki głosowania: 

Za: 21. 

Przeciw: 0.  

Wstrzymało się: 0.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Bogusław Marek Borawski, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, 

Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę uchylającą uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

regulaminu organizacyjnego Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olecku. 

Uchwała nr BRM.0007.72.2022 

w załączeniu 
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c) wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego 

Sp. z o.o. w Olecku     

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania (…).  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wniesienia 

wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radna Anna Kaczor 

zapytała, czy na inwestycję wcześniej była zabezpieczona kwota w budżecie. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

potwierdziła, iż kwota była zabezpieczona. 

Radni nie zgłaszali innych pytań ani uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. 

z o.o. w Olecku. 

Wyniki głosowania: 

Za: 20. 

Przeciw: 0.  

Wstrzymało się: 1.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 0. 
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Wyniki imienne: 

Za (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Bogusław Marek Borawski, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef Krajewski, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Wstrzymało się (1) 

Ferdynand Grodzicki. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku. 

Uchwała nr BRM.0007.73.2022 

w załączeniu 

d) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok  

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę burmistrza. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania (…).  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, przy 4 głosach za i 1 

głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2022 rok z autopoprawką. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt ww. uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

• zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok. 

Wyniki głosowania: 

Za: 18.  

Przeciw: 0.  

Wstrzymało się: 3. 

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (3) 

Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok. 

Uchwała nr BRM.0007.74.2022 

w załączeniu 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2035 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę burmistrza. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Planowania (…).  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że komisja, uwzględniając autopoprawkę burmistrza, przy 4 głosach za i 1 

głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2035 z autopoprawką. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2035. 

Wyniki głosowania: 

Za: 17. 

Przeciw: 0. 

Wstrzymało się: 4.  

Brak głosu: 0. 

Nieobecni: 0. 

Wyniki imienne: 

Za (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

Wstrzymało się (4) 

Bogusław Marek Borawski, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2022-2035. 

Uchwała nr BRM.0007.75.2022 

w załączeniu 
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f) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

omówiła projekt uchwały. 

Poinformowała, iż zgodnie z art. 383 § 3 Kodeksu wyborczego przed podjęciem uchwały o 

stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu należy umożliwić radnemu złożenie wyjaśnień. Udzieliła 

głosu radnemu Borawskiemu. 

Radny Bogusław Marek Borawski 

odczytał swoje stanowisko w przedmiocie podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia 

wygaszenia mandatu – treść w załączeniu do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radny Dawid Bondarenko 

w imieniu Klubu Radnych „Olecko Nasze Miasto” poinformował, iż pomimo stwierdzonego 

wykroczenia, klub podczas głosowania nad uchwałą wstrzyma się od głosu. 

Radni nie zgłaszali pytań ani uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zaznaczyła, że zgodnie z art. 25a ustawy o samorządzie 

gminnym radny Bogusław Marek Borawski nie jest uprawniony do udziału w głosowaniu w 

sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu, gdyż dotyczy ono jego interesu prawnego. 

Poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 1,  

PRZECIW: 14,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  
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BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Alicja Stefanowska 

PRZECIW (14) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 

Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata Małgorzata Maciąg, 

Alicja Nowik. 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogusław Marek Borawski. 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.  

Na tym punkt wyczerpano. 

Przerwa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

wznowiła obrady. Przypomniała, że sesja jest nagrywana. 

Do punktu 5 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do biura rady wpłynęły sprawy, które na 

bieżąco były przesyłane radnym: 

➢ W dniu 13 września br. wpłynęła uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 8 września 2022 roku w sprawie wydania opinii o 
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przedłożonej przez Burmistrza Olecka informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Olecko za pierwsze półrocze 2022 roku. Opinia jest pozytywna. 

➢ Komendant Powiatowy Policji w Olecku zwrócił się z prośbą o ujęcie w budżecie 

gminy na 2023 r. kwoty 25.000,00 zł celem wsparcia jednostki.  

➢ W dniu 26 września br. wpłynęła prośba reżysera filmu fabularnego „Balony” o 

wsparcie finansowe produkcji. 

➢ Odbyły się 4 posiedzenia komisji Rady Miejskiej.  

➢ Miała przyjemność reprezentować Radę Miejską w Olecku na obchodach dni 

zaprzyjaźnionego miasta na Litwie – Kozłowej Rudy. Przekazała pozdrowienia od 

władz samorządowych. 

➢ Odniosła się do debaty podatkowej zaplanowanej na dzień 23 września br., na którą 

zostali zaproszeni radni, a nie przybyli.  

Radni nie zgłaszali pytań.  

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 6 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między 

sesjami.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie między sesjami zostało wydanych 10 zarządzeń.  

Przypomniał, iż informacje z tego okresu zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji 

Publicznej i krótko przekazał najważniejsze z nich poruszając kwestię dostarczania wody i 

ciepła, opłat za energię elektryczną, wypłaty dodatków oraz budżetu obywatelskiego na 

przyszły rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  

Radny Wacław Olszewski 

odniósł się do kwestii zagrożonej działalności PWiK Sp. z o.o. w Olecku. Poddał pod rozwagę 

zorganizowanie debaty, na którą należałoby zaprosić media ogólnopolskie i nagłośnić sprawę 
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braku możliwości podwyżek. Prosił o sprawdzenie, czy można przeciwko Państwowemu 

Gospodarstwu Wodnemu Wody Polskie złożyć pozew do sądu. W jego ocenie firmy przez 

politykę centralną upadną.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wskazał, iż podczas udziału w II Forum Miasteczek Polskich poruszał temat pozwu 

zbiorowego samorządów wobec Państwowemu Gospodarstwu Wodnemu Wody Polskie. 

Poddał pod rozwagę podjęcie stosownego stanowiska przez radę. 

Radny Mariusz Miłun 

prosił o doręczenie korespondencji również posłowi Jarosławowi Kaczyńskiemu, by wiedział, 

co się dzieje w samorządach. 

W dyskusji udział wzięli: 

• radny Józef Krajewski, 

• radny Wacław Olszewski, 

• radny Marian Prusko, 

• radna Renata Małgorzata Maciąg, 

• Prezes Zarządu PWiK Sp. z o.o. w Olecku – Paweł Konarzewski. 

Radni nie zgłaszali innych pytań i uwag. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 7 – Podsumowanie sezonu letniego – referat Komisji Polityki 

Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa oraz Komisji Oświaty, 

Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji. 

Przewodnicząca Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

odczytała referat na temat podsumowania sezonu letniego – treść w załączeniu do 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do przedstawionego referatu.  
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Radni nie zgłaszali pytań ani uwag do referatu. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 8 – Analiza inwestycji – „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego 

przy Szkole Podstawowej Nr 2 im. Mikołaja Kopernika w Olecku” – referat 

Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko 

odczytał referat na temat analizy inwestycji – treść w załączeniu do protokołu. 

Zapytał, czy są pytania do przedstawionych informacji. 

Radni nie zgłaszali pytań ani uwag do referatu. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 9 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, iż zgodnie z § 25 ust. 1 w związku z § 29 ust. 2 Statutu Gminy Olecko radni 

mają prawo zgłaszać wystąpienia na piśmie, nie wygłoszone w toku obrad.  Teksty wystąpień 

złożone na ręce przewodniczącej stanowią załącznik do protokołu z sesji. Prosiła radnych o 

zgłaszanie oświadczeń i wystąpień.  

Radny Jarosław Bagieński 

prosił, aby umożliwić mieszkańcowi zabranie głosu w tym punkcie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że innym osobom również nie zezwoliła na zabranie głosu poza punktem „Głos 

wolny, wolność ubezpieczający”, więc i w tym przypadku będzie trzymać się porządku obrad. 

Wiceprzewodnicząca Rady Wioletta Dorota Żukowska 

wystąpiła w sprawie gminnej komunikacji autobusowej oraz odniosła się do wypowiedzi 

Sekretarza Gminy z sesji czerwcowej w sprawie publikacji sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2021 r. – treść wystąpień w załączeniu do protokołu. 
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Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odniósł się do drugiego wystąpienia radnej. 

Radna Anna Kaczor 

odnosząc się do wypowiedzi Burmistrza Olecka i Skarbnik Gminy z czerwcowej sesji wystąpiła 

w sprawie wskazania podstawy prawnej dotyczącej zmiany znaczenia zobowiązań 

wymagalnych. Wówczas pani skarbnik wskazywała, iż gmina nie posiada zobowiązań 

wymagalnych, tylko bieżące. Przekazała radnym do wglądu wydruk ze strony Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Olsztynie, gdzie w rubryce zobowiązania wymagalne widnieje nadal 

kwota 3.442.558,28 zł. Radni wystąpili z pismem do RIO w tej sprawie, która w odpowiedzi 

wskazała, co obejmuje dług publiczny i czym są zobowiązania wymagalne. W jej ocenie 

burmistrz i skarbnik wprowadzili radnych i mieszkańców w błąd. Prosiła o przygotowanie 

odpowiedzi na następujące zapytania: 

➢ dlaczego zobowiązania nie zostały opłacone terminowo, mimo iż pieniądze na koncie 

były, 

➢ kiedy zostały opłacone zobowiązania, 

➢ jakie gmina zapłaciła odsetki z tytułu przeterminowania tych opłat.  

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że gmina nie miała i nie ma żadnych zobowiązań wymagalnych, więc nie ma z 

czego przygotować odpowiedzi. 

Radna Janina Anuszkiewicz 

stwierdziła, iż na poprzedniej sesji pani skarbnik przekonywała ją kilkakrotnie, że zmieniła się 

ustawa i dlatego nie ma zobowiązań wymagalnych. Zapytała, dlaczego w sprawozdaniu 

finansowym, które zostało przekazane do RIO, są wskazane zobowiązania wymagalne. 

Prosiła o podanie zmienionej ustawy. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

ponownie podkreśliła, że gmina nie ma zobowiązań wymagalnych. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące wnioski: 
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➢ prosił o wyznaczenie miejsc postojowych dla autobusów komunikacji gminnej obok 

strefy „Kiss&Ride” przy Szkole Podstawowej Nr 4 z Oddziałami Integracyjnymi im. ks. 

Jana Twardowskiego w Olecku, gdyż autobusy blokują wyjazd z parkingu; 

➢ poddał pod rozwagę jednolite oznaczenie numerów budynków przy Placu Wolności w 

Olecku. 

Radna Janina Anuszkiewicz 

w imieniu mieszkańców zapytała, czy prawdą jest, że Zastępca Burmistrza – Pani Sylwia 

Wieloch osobiście jeździła wybierać glazurę i terakotę do remontowanych obiektów, np. 

teatru AGT.* 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zwróciła uwagę, iż w ramach budowy odcinka drogi gminnej w Gąskach z wyjazdem na drogę 

krajową Nr 65 z nowym przebiegiem nic się nie dzieje. Wykonano jedynie część wyjazdu na 

drogę krajową, a z tego co pamięta, termin zakończenia inwestycji jest przewidziany na 

koniec października.  

Radny Bogusław Marek Borawski 

odnośnie autobusowej komunikacji miejskiej zwrócił uwagę, iż mieszkańcy zgłaszają problem 

opóźnionych autobusów o 30 min. Ponadto nie wiadomo, czy część linii w ogóle funkcjonuje. 

Prosił o dokonanie przez firmę weryfikacji linii i kierowców, którzy nie spełniają postanowień 

zawartych w rozkładzie jazdy. Gmina ponownie wykłada duże środki na funkcjonowanie 

komunikacji a część linii jest nie potrzebna albo nie spełnia wymogów mieszkańców miasta. 

Gmina nie powinna płacić komuś, kto nie wywiązuje się z podjętych zobowiązań.  

Radny Ferdynand Grodzicki 

odnośnie przebudowy alei na cmentarzu komunalnym przy ul. Gołdapskiej stwierdził, że 

wczoraj był w terenie i nadal płyty leżą nie równo. Poziom odchylenia sięga 1 cm, płyty nie są 

zaklinowane i mimo że nowe mają ukruszone rogi i krawędzie wyglądają na drugi gatunek. 

Jeśli inwestycja została odebrana, to ma nadzieję, iż zostaną naniesione poprawki. 

Radna Anna Kaczor 

dodała, że niektóre płytki zostały ułożone tak, że wystają nad krawężnikiem i są szpary.  

W imieniu mieszkańców zapytała, co stanie się z kamieniami po wymianie nawierzchni na 

terenie  przy Alei 450-lecia Olecka. 
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Radny Dawid Bondarenko 

oznajmił, iż w mediach pojawiła się informacja, że obiekt powiatu – Dworek Mazurski ma 

zostać przejęty przez Ministerstwo Obrony Narodowej na obiekt militarny. Chciał wiedzieć, 

czy nie zagrozi to Wiewiórczej Ścieżce na tym odcinku. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

prosił, by zatroszczyć się o ścieżkę wokół jeziora, bo raz już była przesuwana.  

Odnośnie cmentarza wojennego w mieście pojawiły się informacje, iż jest zaniedbany. Nie 

zgadza się z tym. W jego ocenie warto w pobliżu ustawić kosz na śmieci. 

Radna Renata Małgorzata Maciąg 

odniosła się do wypowiedzi radnego Borawskiego w kwestii transportu gminnego wskazując, 

że do niej docierają wręcz inne uwagi i nie wyobraża sobie, aby obecnie likwidować jakieś 

linie. Na swoim osiedlu widzi, iż wiele osób korzysta z komunikacji, która jeździ w miarę 

punktualnie. Mieszkańcy chwalą te usługi. 

Radny Bogusław Marek Borawski 

wskazał, że nie mówił o likwidacji a zweryfikowaniu linii. Skargi mieszkańców dotyczyły 

terenu miasta. Chodzi o to, by zmobilizować kierowców, bo to usługa, na którą nie powinno 

wydawać się na darmo pieniędzy.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszonych spraw. 

Prezes Zarządu Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku – Marcin Małecki 

udzielił odpowiedzi na wystąpienie radnego Grodzickiego i radnej Kaczor. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

kontynuował odpowiedzi na wnioski radnych. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

udzieliła odpowiedzi na zapytanie radnej Anuszkiewicz oraz zapytanie radnego, które 

wpłynęło do niej bezpośrednio. 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

odniósł się do wypowiedzi Skarbnik Gminy w sprawie zobowiązań wymagalnych. 

Radny Bogusław Marek Borawski 
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zabrał głos w sprawie odpowiedzi Zastępcy Burmistrza oraz komunikacji miejskiej i 

cmentarza ewangelickiego. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

wskazał, że w latach 80-tych, zanim zapadła decyzja o likwidacji cmentarza ewangelickiego, 

została wykonana inwentaryzacja wszystkich grobów. Posiada do niej dostęp i służy pomocą 

w tym zakresie. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi radnego Borawskiego. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 9 – Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady 56. sesji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

/-/ Alicja Stefanowska 

Protokołowała 

/-/ Małgorzata Adameit 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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